

4% Cashback on EVERYTHING & EVERYWHERE you buy using your debit card!

Terms & Conditions:

- 1. Duration of this campaign is: 01 Sep 2023 till 31Dec 2023.
- 2. The maximum cashback to be earned will be 25 JODs per month.
- 3. Eligibility to earn the 4% cashback is based on debit card transactions only (ecommerce & POS).
- 4. No minimum spend per month or per transaction to be eligible for the cashback.
- 5. Cashback is not credited when making ATM withdrawal & deposits & transfers.
- Cashback will be calculated after each successful and authorized payment transaction and will be deposit into the customer's account within the first two weeks each months.
- 7. The bank has the right to deduct any amount from the cashback gained to pay any dues the customer has.
- 8. The bank has the right to exclude any merchant from the cashback as the bank deems appropriate without the need to serve any notice.
- 9. The bank has the right to stop or amend the cashback campaign or any terms of this campaign at any time upon notifying the customers through anyway possible, including but not limited to electronic notification.
- 10. If a transaction was reversed, the cashback given/accrued will be reversed as well.

كاش باك 4% على كل أشى بتشتريه وين ما كان باستخدام بطاقة الدفع المباشر!

الشروط والأحكام:

- فترة الحملة من تاريخ 2023/09/01 ولغاية 2023/12/31.
 - الحد الأقصى للكاش باك 25 دينار أردني بالشهر.
- سيتم احتساب الكاش باك على الحركات باستعمال بطاقة الدفع المباشر باستعمال نقاط البيع او اونلاين.
 - لا يوجد حد ادنى لقيمة الحركة او قيمة الانفاق الشهري للحصول على الكاش باك.
 - الكاش باك لا يشمل حركات السحب، الإيداع، والتحويلات.
- سيتم احتساب الكاش باك بعد كل عملية دفع ناجحة وسيتم إيداعه في حساب العميل خلال أسبوعين من نهاية كل شهر.
 - للبنك الحق في خصم أي مبلغ من الكاش باك المكتسب لدفع أي مستحقات للعميل.
 - يحق للبنك استبعاد أي تاجر من الكاش باك حسبما يراه البنك مناسباً ودون الحاجة لتبليغ العميل بذلك.
- يحق للبنك إيقاف أو تعديل الكاش باك أو أي من شروطه في أي وقت بعد إخطار العملاء بذلك بأي طريقة تبليغ ممكنة والتي تشمل على سبيل المثال الاخطار الالكتروني للعميل.
 - إذا تم الغاء حركة الشراء او عكسها، فسيتم أيضًا عكس قيمة الكاش باك الممنوح /المستحق.

